

## 香港AEO計劃十周年影片

### HK AEO Programme 10th Anniversary Video



為慶祝香港AEO計劃踏入十周年，香港海關特意製作了一段影片分享香港AEO計劃十年發展進程及成就。全賴業界支持及海關人員的努力，香港AEO計劃由2012年只有5間AEO公司，到2022年已經有接近80間AEO公司，互認安排網絡亦擴展至世界各地，為本地貿易商帶來更多商機。

To celebrate the 10th anniversary of the Hong Kong Authorized Economic Operator (HK AEO) Programme, Hong Kong Customs specially produced a video to share the decade of development and achievements of the HK AEO Programme. Thanks to the support of the industry and the efforts of Customs Officers, the numbers of HK AEO companies increased from 5 in 2012 to around 80 in 2022. Besides, our AEO network has been extended to different continents in the world, that helps local traders to seize more business opportunities.



歡迎透過二維碼瀏覽香港AEO計劃十周年影片。  
You are welcome to watch the HK AEO Programme 10th Anniversary video by scanning the QR code.